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Inleiding: 
 
Naar aanleiding van het artikel in Dagblad Tubantia van hedenmorgen met als kop ‘ Er is hier iedere dag 
en nacht overlast’ hebben wij een aantal vragen. Bewoners in ‘De oale bouw’ laten weten zeer 
teleurgesteld te zijn in o.a. Mijande Wonen: de buurt verpaupert, afspraken om te renoveren worden niet 
nagekomen, de buurt herbergt alcohol- en ghb-verslaafden, kinderen lopen gevaar zich te prikken aan 
naalden, ouders zijn bang dat kleine kinderen ghb tot zich nemen omdat ze denken dat het frisdrank is, 
mensen stellen noodgedwongen investeringen uit die hun woning verfraaien omdat ze niet weten waar ze 
aan toe zijn, het leefgenot is aangetast enz. enz. 
 
Onze vragen: 
 

1. Kent u de inhoud van het betreffende artikel? 
2. Was u, voor plaatsing van dit artikel, op de hoogte van de problemen in dit gedeelte van 

Westerhaar? Zo ja, sinds wanneer?  
3. Wat zijn uw inspanningen tot nu toe geweest om aan deze situatie een einde te maken dan wel te 

verbeteren? 
4. Bent u in gesprek geweest met Mijande Wonen over deze problematiek? Zo ja, wat is hieruit 

gekomen? Zo nee, wanneer gaat u dit doen? 
5. De PVV vindt deze situatie onhoudbaar, omdat de veiligheid van o.a. kinderen en huisdieren in 

gevaar is. Deelt u deze mening? Zo niet, waarom niet? 
6. Wat gaat u concreet doet om te zorgen dat deze mensen zich weer prettig voelen in deze straten? 

Wat kunt u deze mensen toezeggen? 
7. Klopt het dat de renovatie is uitgesteld vanwege de plannen om aardgasloos te gaan bouw? Zo 

ja, waarom heeft dit voornemen een vertragende werking? 
8. Gaat u Mijande Wonen aansporen tot onmiddellijke actie? Of überhaupt tot actie? Tot welke 

actie? 
9. Gaat u extra handhaven gezien het feit dat mensen overlast ervaren van alcohol- en 

drugsverslaafden? 



10. Mijande Wonen wordt door inwoners ervaren als een gesloten organisatie, verre van transparant. 
Deelt u deze mening? Zo nee, waarom niet? De PVV wil graag dat Mijande Wonen op korte 
termijn een avond organiseert met deze bewoners. Om helderheid te verschaffen. Deelt u deze 
mening? Zo ja, wilt u hiervoor het intitiatief nemen? Dan wel Mijande Wonen aansporen dit te 
doen? Zo nee, waarom niet? 

 
We zien uw antwoorden gaarne tegemoet. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
PVV Twenterand, 
Erik Veltmeijer. 


